

DOKUMEN MEJA

MEMBAIKPULIH DEWAN ORANG RAMAI KG SERI TIRAM JAYA MUKIM PERMATANG, DAERAH KUALA SELANGOR.

BIL	PERKARA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	HARGA (RM)
1	<p>KERJA PERMULAAN Jumlah untuk kerja-kerja permulaan: tapak bina :-</p> <p>1.1- penyediaan Papan tanda projek</p> <p>1.2- gambar kemajuan kerja bersaiz 4R dan dilabel dengan tanda sebelum, semasa dan siap kerja.</p> <p>1.3- Insuran Tanggungan Awam dan Insuran Pampasan Pekerja</p>	-	-	borong
2	Jumlah untuk kerja-kerja membekal bahan binaan, tenaga kerja dan peralatan bagi kerja-kerja memasang jaring nyamuk jenis PVC dipasang kepada rangka kayu serta kerja-kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	-	-	borong
3	<p>Mengecat Dinding Dalam Kikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat</p>	m2	717
4	Sediakan permukaan dan sapu dua lapis cat emulsi pada permukaan-permukaan berlepa.	m2	717
5	<p>Mengecat Dinding Luar Kikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat</p>	m2	636.6
6	Sediakan permukaan dan sapu dua lapis cat akrilik berasas minyak pada permukaan-permukaan berlepa	m2	636.6
7	<p>Mengecat Dinding Kayu Kikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan kayu, basuh dan tampal semua retak dengan dempul (putty)</p>	m2	364.0

8	Sediakan permukaan dan sapu dua lapis cat emulsi pada permukaan-permukaan kayu.	m2	364.0
9	Kikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat	m2	876.88
10	Sediakan permukaan dan sapu dua lapis cat akrilik berasas minyak pada permukaan-permukaan berlepa	m2	876.88
11	Mengecat Pentas Dewan Kikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan kayu, basuh dan tampal semua retak dengan dempul (putty)	m2	60
12	Sediakan permukaan dan sapu dua lapis cat emulsi pada permukaan-permukaan kayu	m2	60
13	Mengecat Jerejak Tanggalkan cat atau pengkilap (polish) dengan menggunakan "Penanggal Cat"	m2	96.0
14	Sediakan permukaan dan cat dua lapis pada logam dan kayu	m2	96.0
15	Baikpulih tandas Membekal dan memasang 12mm diameter kepala paip injap turus (pillar tap).	No	2
16	Cabut, bekal dan pasang bingkai kayu pintu tandas termasuk membuat takuk untuk engsel.	No	2
17	Tanggal, bekal dan pasang selak rim dengan bol anjak (rim latch with slide bolt)	No	4
18	Mengganti Perabung Membuka dan membuang perabung dek logam sedia ada.	-	-	Borong
19	Membekal dan memasang perabung dek logam.	m	24	32.70
20	Jumlah untuk kerja-kerja membekal bahan binaan, jentera dan tenaga kerja bagi kerja-kerja membaikpulih bumbung atap yang bocor serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	-	-	Borong

21	Bekal dan pasang alat kunci motis rebated 3 tuas dengan keluli tertekan dan forend loyang dan lain-lain dengan pemegang tombol berkemasan loyang tertekan (3 lever rebated mortice lock with pressed steel and brass forend and pressed knob).	No	9	63.80
22	Ganti Pintu Jumlah untuk kerja-kerja membekal bahan binaan, tenaga kerja, jentera dan peralatan pertukangan bagi mencabut, membekal dan memasang pintu panel kayu keras berketam bersaiz 830mm x 2100mm dikemaskan dengan dua lapisan kemas varnis mengikut spesifikasi pengeluaran.	No	1	500.00
23	Bekal dan pasang alat kunci motis rebated 3 tuas dengan keluli tertekan dan forend loyang dan lain-lain dengan pemegang tombol berkemasan loyang tertekan (3 lever rebated mortice lock with pressed steel and brass forend and pressed knob).	Nos	2	63.80
24	Bekal dan pasang 100mm engsel tumpu keluli dengan gegelang (<i>nylon ring</i>).	Pasang	12	15.00
25	Membaikpulih Pagar Tanggal, bekal dan pasang pagar jejaring berangkai 3.5mm tebal bersalut PVC dengan jejaring berukuran 75mm berbentuk berlian.	m2	15.0	18.60
26	Tanggal, bekal dan memasang jerejak gelang sar (<i>sliding grille</i>) dari keluli lembut tergalvani pada pintu pagar, termasuk semua kelengkapan yang perlu serta mengecat serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	-	-	Borong
27	Membaikpulih Talang Cucur Atap Tanggal, bekal dan pasang 150mm diameter talang cucur atap separuh bulat, 1.20mm tebal termasuk dengan bolt dan pendakap serta kerja-kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	-	-	Borong
28	Baikpulih Siling pada Talang Cucur Atap Membekal dan memasang siling asbestos.	Keping	3

29	Sediakan permukaan dan sapu tiga lapis cat emulsi pada permukaan-permukaan berlepa.	m2	18.0
30	Kerja Mengecat Jumlah untuk kerja-kerja mengecat berikut siling dan kambi, pintu dan jenang pintu, jenang tingkap, jenang bumbung, tiang bendera serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	-	-	Borong
31	Tanggal, bekal dan pasang lampu pada dinding yang rosak.	No	3
32	Bekal dan pasang kipas lekapan dinding, 400mm.(16") g.p.I/d pengatur	No	4
33	Jumlah untuk kerja-kerja membekal bahan binaan, tenaga kerja dan peralatan bagi kerja-kerja pembersihan sekeliling kawasan serta kerja-kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	-	-	Borong
34	Jumlah untuk kerja-kerja membekal bahan binaan, tenaga kerja dan peralatan bagi kerja-kerja bekal dan pasang papan nama dewan serta kerja-kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	-	-	Borong
	JUMLAH			